
 

1 oktober 2014 

 

Geacht College van Gedeputeerde Staten, 

 

Overeenkomstig artikel 60 van het reglement van Orde van Provinciale Staten 2013 stel ik u, 

namens de fractie van D66, de volgende vragen over de toegezegde halfjaarlijkse rapportages 

over de voortgang en besteding van de Zuiderzeelijngelden. 

 

D66 heeft met interesse twee recente persberichten van 8, 9 en 10 september gelezen over 

de toekenning van Zuiderzeelijngelden voor twee grote projecten gericht op het Agrofood 

Cluster en een innovatief initiatief op het gebied van visserij van de Stichting Masterplan 

Visserij. 

 

Dit roept bij de fractie van D66 de volgende vragen op. 

 

- In een van de persberichten stelt Gedeputeerde Appelman: “Met deze bijdrage aan de 

Stichting Masterplan Duurzame Visserij ligt het programma Zuiderzeelijngelden goed op 

koers.” Dat is informatie die wij liever uit een voortgangsrapportage lezen, dan uit een 

persbericht. D66 constateert echter dat er in 2014 geen halfjaarlijkse rapportages over de 

voortgang en besteding van de Zuiderzeelijngelden bij Provinciale Staten terecht zijn 

gekomen. Hoe komt het dat er geen halfjaarlijkse rapportages beschikbaar zijn gesteld 

aan Provinciale Staten? 

 

- Hoe ziet de verdeling van het beschikbare budget van 21 miljoen er tot op heden uit? D66 

ontvangt graag een duidelijk financieel overzicht in de rapportage. 

 

- Hoe is de monitoring van de bestede subsidiegelden van de Zuiderzeelijngelden geregeld? 

Welke resultaten levert monitoring op, zo die er is?  

 

- D66 constateert dat eerder gemelde projecten zoals Sensorbased farming die in de 

rapportage van 2013 uiteen is gezet, niet meer voorbij komen.  Hetzelfde geldt voor het 

project betreffende de Buitendijkse Haven in Urk. Wat is de stand van zaken van deze 

projecten in het licht van de Zuiderzeelijngelden? Kunt u een volledig overzicht geven van 

deze en eventuele andere projecten waar aan gewerkt wordt? 

 

- Kunt u aangeven per wanneer uw college het halfjaarlijkse ritme van de rapportages weer 

zal oppakken?  

 

Hoogachtend,  

namens de D66 fractie, 

 

Michiel Rijsberman 


